
Саша Бурсаћ  

Питање постављено Савјету министара БиХ – “Да ли је могуће одржати сједницу 

Савјета министара БиХ или у дневни ред  неке од сједница Савјета министара БиХ 

уврстити тачку у оквиру које би се сагледало стање у вези са закупнинама институција 

БиХ и коначно извршила озбиљна редукција када су у питању закупнине.” 

 

 

 

 

 

 
 


